

SIARAN MEDIA



International Organization of Securities Commissions
Organisation internationale des commissions de valeurs
Organização Internacional das Comissões de Valores
Organización Internacional de Comisiones de Valores
لمنظمة الدولية لهيئات الأوراق المالية

IOSCO/MR/13/2017

Madrid, 28 Jun 2017

IOSCO Rai Minggu Pelabur Dunia 2017

Pengawal Selia Sekuriti Di Seluruh Dunia Promosi Pendidikan dan Perlindungan Pelabur

Pertubuhan Antarabangsa Suruhanjaya Sekuriti (IOSCO) hari ini mengumumkan bahawa ia akan menganjurkan Minggu Pelabur Dunia dari 2 hingga 8 Oktober 2017, untuk menggalakkan pendidikan dan perlindungan pelabur dengan lebih meluas di seluruh dunia.

Pengawal selia sekuriti IOSCO di seluruh dunia akan menyediakan pelbagai aktiviti, termasuk pelancaran komunikasi dan perkhidmatan yang berorientasikan pelabur, penganjuran pertandingan untuk meningkatkan kesedaran mengenai inisiatif pendidikan pelabur, bengkel dan persidangan, dan mengendalikan kempen peringkat tempatan / kebangsaan di negara masing-masing. Untuk menyokong inisiatif tersebut yang diluluskan oleh Presidensi G20 Jerman, IOSCO telah melancarkan laman sesawang kempen yang khusus di www.worldinvestorweek.org.

Ashley Alder, Pengerusi Lembaga IOSCO dan Ketua Pegawai Eksekutif Suruhanjaya Sekuriti dan Niaga Hadapan Hong Kong, berkata, “Minggu Pelabur Dunia (WIW) adalah kempen global IOSCO selama seminggu bagi meningkatkan kesedaran mengenai kepentingan pendidikan dan perlindungan pelabur dan mengetengahkan pelbagai inisiatif pengawal selia sekuriti dalam kedua-dua bidang kritikal ini.”

Paul Andrews, Setiausaha Agung IOSCO, berkata, “WIW menawarkan peluang unik kepada anggota IOSCO untuk bekerjasama dengan semua pihak berkepentingan dalam bidang pendidikan dan perlindungan pelabur, di peringkat tempatan dan antarabangsa.”

José Alexandre Vasco, Pengerusi Jawatankuasa Pelaburan Runcit IOSCO, berkata, “Kami menggalakkan semua ahli IOSCO dan pihak berkepentingan lain untuk mengambil bahagian dalam WIW dan membantu untuk memastikan mesej penting mengenai pendidikan dan perlindungan pelabur diberi perhatian di seluruh dunia.”

Maklumat mengenai WIW dan bagaimana untuk menyertai usaha global selama seminggu ini akan disediakan di laman web kempen di www.worldinvestorweek.org.

NOTA KEPADA EDITOR

1. IOSCO ialah forum dasar utama antarabangsa bagi pengawal selia sekuriti dan ia diiktiraf sebagai penetap piawaian global untuk pengawalseliaan sekuriti. Keanggotaan organisasi ini mengawal selia lebih daripada 95% pasaran sekuriti dunia lebih daripada 115 bidang kuasa di mana ia terus berkembang.
2. Lembaga IOSCO ialah badan pentadbir dan penetap piawaian Pertubuhan Suruhanjaya Sekuriti Antarabangsa (IOSCO), dan terdiri daripada 34 pengawal selia sekuriti. Ashley Alder, Ketua Pegawai Eksekutif Suruhanjaya Sekuriti dan Niaga Hadapan (SFC) Hong Kong, adalah Pengerusi Lembaga IOSCO. Anggota Lembaga IOSCO adalah dari pihak berkuasa pengawalseliaan sekuriti Argentina, Australia, Belgium, Brazil, China, Mesir, Perancis, Jerman, Hong Kong, India, Indonesia, Ireland, Itali, Jamaica, Jepun, Kenya, Malaysia, Mexico, Nigeria, Ontario, Pakistan, Peru, Quebec, Arab Saudi, Singapura, Korea Selatan, Sepanyol, Sweden, Switzerland, Netherlands, Turki, United Kingdom, dan Amerika Syarikat.
3. Jawatankuasa Pertumbuhan dan Pasaran Pesat Membangun adalah Jawatankuasa terbesar dalam IOSCO, yang mewakili hampir 80 peratus daripada keahlian IOSCO, termasuk 11 daripada ahli G20. Ranjit Ajit Singh, Pengerusi Suruhanjaya Sekuriti Malaysia dan Naib Pengerusi Lembaga IOSCO, adalah Pengerusi Jawatankuasa GEM. Jawatankuasa ini mengumpulkan ahli-ahli dari pasaran pesat membangun bersama-sama dan menyampaikan pandangan ahli dan memudahkan sumbangan mereka di seluruh IOSCO dan perbincangan peraturan global yang lain. Keutamaan strategik jawatankuasa GEM memfokuskan, antara lain, mengenai penilaian kelemahan dan risiko, dasar dan usaha pembangunan yang memberi kesan kepada pasaran baru muncul, dan pembinaan kapasiti pengawalseliaan.
4. Lembaga IOSCO telah meluluskan penubuhan Jawatankuasa Pelaburan Runcit (Jawatankuasa 8) pada bulan Jun 2013. Mandat utama Jawatankuasa adalah untuk menjalankan kerja dasar IOSCO mengenai pendidikan pelabur runcit dan literasi

kewangan. Mandat keduanya adalah untuk menasihati Lembaga IOSCO mengenai isu perlindungan pelabur runcit yang baru muncul dan menjalankan kerja dasar perlindungan pelabur seperti yang diarahkan oleh Lembaga IOSCO. José Alexandre Vasco, Pengarah Perlindungan dan Bantuan Pelabur bagi Suruhanjaya Sekuriti dan Bursa Brazil (CVM), adalah Pengerusi Jawatankuasa 8. Ahli-ahli Jawatankuasa 8 adalah pihak berkuasa pengawalseliaan sekuriti Argentina, Australia, Belgium, Brazil, China, Perancis, Jerman, Hong Kong, India, Indonesia, Israel, Itali, Jepun, Jersey, Luxembourg, Malaysia, Mexico, Belanda, Nigeria, Ontario, Portugal, Quebec, Romania, Rusia, Arab Saudi, Singapura, Afrika Selatan, Sepanyol, Sri Lanka, Sweden, China Taipei, Thailand, Turki, United Kingdom, dan Amerika Syarikat.

5. IOSCO bertujuan melalui struktur tetapnya:

- untuk bekerjasama dalam membangun, melaksanakan dan mempromosikan pematuhan kepada piawaian peraturan, pengawasan dan penguatkuasaan yang diiktiraf di peringkat antarabangsa dan konsisten untuk melindungi pelabur, mengekalkan pasaran yang adil, cekap dan telus, dan berusaha menangani risiko sistemik;
- untuk meningkatkan perlindungan pelabur dan menggalakkan keyakinan pelabur terhadap integriti pasaran sekuriti, melalui pengukuhan pertukaran maklumat dan kerjasama dalam penguatkuasaan terhadap salah laku dan pengawasan pasaran dan pengantara pasaran; dan
- untuk berkongsi maklumat di peringkat global dan serantau mengenai pengalaman masing-masing untuk membantu pembangunan pasaran, memperkukuh infrastruktur pasaran dan melaksanakan peraturan yang sesuai.

6. Siaran media ini juga boleh didapati dalam bahasa lain. Terjemahan-terjemahan tersebut belum disahkan oleh Sekretariat Jeneral IOSCO dan sebarang rujukan rasmi harus dibuat kepada versi asal bahasa Inggeris.

Sila rujuk: <https://www.iosco.org/news/pdf/IOSCONEWS463.pdf>

PERTANYAAN MEDIA

Carlta Vitzthum

Di luar waktu pejabat

E-mel:

Laman web:

Ikut IOSCO di [Twitter di sini](#)

+ 34 91 787 0419

+ 34 697 449 639

carlta@iosco.org

www.iosco.org

Kumpulan Kerja WIW - Pasukan Media

E-mel:

Laman web:

Ikut WIW di [Twitter di sini](#)

press@worldinvestorweek.org

www.worldinvestorweek.org

NOTE: This media release is a translation of the original English-language version and its content has not been verified by the IOSCO General Secretariat. For the original, please see <https://www.iosco.org/news/pdf/IOSCONEWS463.pdf>.